
Se över arenafrågan 
 
 
För många blir det mer tydligt för varje match som går att Gamla Ullevi inte är det hem vi vill 
att Örgryte IS FF ska ha. Arenan är i nuläget för stor för sällskapet och det är väldigt svårt att 
skapa en tilltalande matchupplevelse på arenan.  
 
Om Örgryte IS FF ska kunna attrahera fler supportrar i framtiden måste därför någonting 
ske. 
 
Under medlemsmöten 2017 har styrelsen uttryckt att man delar många supportrars oro över 
situationen på Gamla Ullevi och det har antytts att man ska börja ta i frågan.  
 
För att garantera att frågan prioriteras föreslås därför att.. 
 
… Styrelsen för Örgryte IS FF tillsätter en arbetsgrupp som utreder vad som är den bästa 
arenalösningen för framtidens Örgryte IS FF. 
 
… en av klubbens SLO:er ingår i arbetsgruppen för att garantera att supportrarnas 
perspektiv vägs in i processen. 
 
… Denna arbetsgrupp presenteras senast på det första medlemsmötet för verksamhetsåret 
2018. 
 
… Denna arbetsgrupp presenterar sitt förslag vid årsmötet våren 2019. 
 
 
// Felix Jonsson och Fredrik Johansson 


